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Abstract (en)
The plug connector (1) has an essentially U-shaped cross-section with a central web (2) and lateral webs (3) and is in the form of a stamped and
bent part made of sheet steel. In the central web (2) the plug connector (1) possesses substantially triangular apertures (8) which are made as wall
perforations. On the lateral webs (3) are arranged a number of bent-out retaining lugs (6). They form in the region of the connection point a stop
(7) for the pushed-on hollow frame members (5), each of which consist of two directly adjacent and opposing elastic retaining lugs (6). The plug
connector (1) can be open or closed at the end faces (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Steckverbinder (1) hat einen im wesentlichen U-förmigen Querschnitt mit einem Mittelsteg (2) und Seitenstegen (3) und ist als Stanz-
und Biegeteil aus Stahlblech ausgebildet. Im Mittelsteg (2) weist der Steckverbinder (1) im wesentlichen dreieckige Öffnungen (8) auf, die als
Wanddurchbrüche ausgebildet sind. An den Seitenstegen (3) sind mehrere ausgebogene Rückhaltenasen (6) angeordnet. Sie bilden im Bereich der
Verbindungsstelle einen Anschlag (7) für die aufgeschobenen Hohlprofile (5), der jeweils aus zwei unmittelbar benachbarten und gegeneinander
gerichteten federnden Rückhaltenasen (6) besteht. Der Steckverbinder (1) kann an den Stirnseiten (12) offen oder geschlossen sein. <IMAGE>
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